
Haxhiosmanovic:Po na kthehet besimi

nga Albaniassocer
E diel, 30 Mars 2014 17:54

Kjo ishte nje fitore shume e rendesishme per ne.Un po shoh qe ne qdo ndeshje djemte po
fitojne besim ne vetevehte.Tani un besoj se fati i jone varet vetem nga ne.Qe kur kam ardhe
une kemi luajtur me shpirt.Kjo eshte ne gjerat kryesore qe une dua.Un erdha ktu ne Shkoder
sepse ska kuptim qe nje ekip si Vllaznia te bie nga kategoria.
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